



Ludvika Motorbåtsklubb  
Bilad 1927

## Protokoll Extra årsmöte LMK 2018-05-20

**Plats: Kajkrogen Ludvika**

**Tid: 16:00-17:00**

**§1 Öppna möte och hälsa alla välkomna till det extra årsmötet 2018**

- Ordförande Ove Wetterskog öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

**§2 Godkännande av kallelse**

- Kallelsen godkändes av mötesdeltagarna.

**§3 Godkännande av dagordningen.**

- Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna.

**§4 Val av ordförande och sekreterare för mötet**

- Ove Wetterskog (sittande) valdes till ordförande för mötet.
- Mats Westfält (sittande) valdes till sekreterare för mötet.

**§5 Val av protokolljusterare tillika rösträknare för mötet**

- Mats Norell och Alfred Kuhn valdes till protokolljusterare tillika rösträknare för mötet.

**§6 Genomgång av protokoll från årsmötet 2018-03-25**

- Protokoll från årsmöte 2018-03-25 gick igenom och lades därefter till handlingarna.
- Inga ytterligare kommentarer från mötesdeltagarna.

**§7 Verksamhetsrapport 2017, verksamhetsplan 2018**

- Hänvisas till protokoll från årsmöte 2018-03-25.
- Inga ytterligare kommentarer från mötesdeltagarna.

**§8 Budget 2018/förvaltningsrapport**

- Hänvisas till protokoll från årsmöte 2018-03-25.
- Inga ytterligare kommentarer från mötesdeltagarna.

**§9 Frågor angående rapporterna**

- Hänvisas till protokoll från årsmöte 2018-03-25.
- Inga ytterligare kommentarer från mötesdeltagarna.

**§10 Revisionsberättelse**

- Revisionsberättelsen lästes upp av revisor Olle Andersson.
- Revisionsberättelsen godkändes av mötesdeltagarna.

**§11 Ansvarsfrihet för styrelsen**

- Mötesdeltagarna vid det extra årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet.

MN

## **§12 Medlemsavgifter andra avgifter**

- Hänvisas till protokoll från årsmöte 2018-03-25.

## **§13 Förslag och val av styrelsemedlemmar, för 2år**

- Förslag på vice ordförande: Ture Forsell
- Ture Forsell valdes till vice ordförande av mötesdeltagarna.
- Övriga poster enligt protokoll från årsmöte 2018-03-25.

## **§14 Övriga val, för 1år**

- Förslag på hamn/upplagsfogde Lyviken: Lars Hansson.
- Lars Hansson valdes av mötesdeltagarna till hamn/upplagsfogde Lyviken.
- Förslag på revisor: Kajsa Jansson.
- Kajsa Jansson valdes som revisor av mötesdeltagarna.
- Revisorssuppleant: Inga förslag.
- Beslutet blev att styrelsen får till uppdrag att hitta revisorssuppleant.
- Övriga poster enligt protokoll från årsmöte 2018-03-25.

## **§15 Tecknanderätt**

- Enligt ordinarie stadgar, se f.g. protokoll.

## **§16 Övriga frågor/motioner**

- Befintliga arbetsdagslistor bör uppdateras med vad som är gjort och vad som bör göras. Ansvarig till att uppdatera dessa blir respektive bryggfogde alt. arbetsledare.
- Förslag framfördes om att införskaffa röjsåg (för slyröjning) och nödvändig skyddsutrustning, bl.a. för att kunna röja vid Lyviksupplaget.
- Pga. nedsmutsning av LMK´s toalett i klubblokalen Badhushamnen så är förslaget att som första åtgärd sätta upp ett anslag på toalettdörren inne i klubblokalen.
- Styrelsen får till uppdrag att undersöka med Ludvika Kommun (Stadsbyggnadskontoret) om vad som gäller för uppförande och utformning av byggnader samt dess placering både vid Badhushamnen samt Lyviksupplaget.
- Mats Norell redogjorde för proceduren vid hantering av övergivna båtar.
- Styrelsen får till uppgift att undersöka ägandeskapet på ev. kvarlämnade båtar vid Lyviksupplaget.
- Informationstavlorna (3st) i Lyvikshamnen ska uppdateras med rätt namn och tel.nr.
- Ordförande Ove Wetterskog berättade om den kommande lösningen via hemsidan för hantering av båtplatser.
- Reglerna för nyttjandet av båtplatser år 1 och år 2 diskuterades, bl.a. med avseende på hur det står skrivet i LMK´s ordningsregler.
- Brygga A har slitit sig. Olov Risberg kommer göra dykinspektion av brygga A.

- Kättingarna mot land för brygga A och B behöver ses över.
- Förslag om att lägga in en notifiering på hemsidan om att styrelsen behöver uppdatera medlemsregistret och därför behöver få kontakt med alla medlemmar, lämpligen via e-post till Marianne Günther.
- Utprickning på Väsman pågår.
- Lövön: Landgång och bastun är driftsatt.
- Väsmans dag 4/8-18 kommer genomföras.
- Det framkom förslag om att styrelsen framöver borde ta med sig skrivare till mötena så att det redan vid mötestillfället fanns möjlighet till justering och godkännande av protokollet.

#### §17 Mötet avslutas

- Mötet avslutades.



Ordförande (Ove Wetterskog)



Sekreterare (Mats Westfält)



Justeras Mats Norell



Justeras